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 CAGAYAN HOLIDAY & LEISURE RESORT PHILIPPINES 

RECRUITMENT 

 

Cagayan Holiday & Leisure Resort Philippines, a subsidiary of the SUN International Group Ltd, 

which is one of the leading listed groups in Hong Kong with business in Leisure Resort, Natural 

Resource Development, Online Games and Management Software Developing. And the business 

covering the following area：Hong Kong, Macao, Thai, South Korea, Philippines, Indonesia, etc.    

 

With PHP 400 million(HKD 70 million) investment, Cagayan Holiday & Leisure Resort is 

located in the beautiful seashore area in the north-eastern tip part of the country, 

situated in 7 Hectares waterfront of Cagayan Valley facing China Sea, and contains two 

operating areas: Holiday & Leisure Resort and Entertainment Area.  

 

Cagayan Holiday & Leisure Resort is the first and the only resort in northern part of 

the Philippines that offers complete facilities and amenities. There are five 

convenience and luxury types of fully AC Ocean View Villas, Seashore Swimming Pool, Spa, Water 

Sports Center, Target Shooting Range and KTV for guests relaxing time; And 24 hours F&B service 

such like Seashore Bar, Chinese Restaurant, Western Restaurant, Korean Restaurant, Football bar, 

Café, etc for multifarious choices.  

 

By providing outstanding service to our guests and promising 

careers to SUN team members, Cagayan Holiday & Leisure Resort 

is seeking dedicated talents with passion to join our dynamic team. 

So whether you’re an experience professional or recent graduate 

with the drive and ambition to succeed, we invite you to explore our culture. We will provide great 

opportunities to help you progress; And great environment where you can bring the same amount 

of energy and enthusiasm, to your job, and bring your unique personality to work. Whenever you 

start your career with Cagayan Holiday & Leisure Resort and no matter how far your Career takes 

you with us, you’ll be working to make a real difference.  
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Our Mission  

To delight guests every time by creating engaging experiences straight from our hearts.   

To be the first choice for our guests, colleagues, shareholders and business partners.                                                                                             

Our Core Service Values          

Respect, Humility, Courtesy, Helpfulness and Sincerity. 

 

If you believe you can demonstrate the following attributes: 

impeccable customer service orientation, superior technical skills, 

high energy level, outstanding communication skills, adaptability, 

flexibility and patience, strong commitment and self-confidence; If 

you would like to embark on an exciting career development 

opportunity with a progressive dynamic international organization, and experience and gain 

international management style, Then you would be our hospitality associates. We are inviting you 

to join us, we will provide the competitive package and career development plan to the qualified 

calibers.  

 

Please send us your CV in English and Chinese with supporting testimonials and 1 recent photo, 

current and expected position and salary information to：HR@cagayanresort.com;      

  

 

Notice: Please indicate the following information on your CV 

Applying position 

Available Joined Date 

Current and expected salary requirements 

 

Remarks 

All applications will be kept in the Talent Pool and secret, non-returnable. 

Please don’t REPEAT your applying 
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菲律宾卡卡湾渡假村 

招聘简章 

菲律宾卡卡湾渡假村隶属于太阳国际集团有限公司，作为一家业绩不俗的香港上市集团，

太阳国际集团在香港、澳门、泰国、韩国、菲律宾、印度尼西亚等地均有业务发展，业务涵

盖高级休闲度假酒店和会所、天然资源开发、网络游戏及各种管理软件开发等范围。 

 

    投资近 40 亿披索（7 亿港币）的菲律宾卡卡湾渡假村，以

东南亚和现代化兼具的风情形象傲立于菲律宾北部圣安娜洲卡

卡湾的蓝天白云碧海椰影之间，总占地面积为 67000 平方米，

分为休闲渡假村和娱乐中心两个区域。 

 

 卡卡湾渡假村不但有着无敌海景房的独立别墅度假屋让客人尽享东南亚风情，还有海景

无边际游泳池、设施齐全的全景健身房、独具异国情调的泰式香薰水疗和按摩中心、优良的

水上活动中心、射击中心以及 KTV 夜总会等场所，使我们的客人可随心选择各式休闲写意

时光，放松其身心，焕发活力；另有无边际池畔餐厅、露天茶座、中餐厅、咖啡厅、西餐厅、

韩国餐厅、足球吧等多个餐饮场所可供不同国籍的客人愉悦就餐。 

 

通过为客人提供优质的服务和对 SUN 集团员工做出良好职业发展

的承诺，卡卡湾渡假村正在寻找激情与才华并具的有识之士加入我们朝

气蓬勃的队伍。因此，无论您是行业经验丰富的专业人士，还是刚刚踏

入职业生涯的应届生，只要您对成功有着孜孜不倦的热情，我们诚邀您

来体验我们的企业文化。我们会为您提供精彩的职业机会成长；我们会

提供宝贵的职业环境让您充分发挥您的热情和个人品质；无论您何时加

入卡卡湾渡假村，无论您在 SUN 集团的职业生涯有多远，您将会有一个与众不同的工作经验。 
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我们的使命宣言       

每时每刻令客人喜出望外, 

成为客人、员工、股东和经营伙伴的首选 

我们的核心价值观     

尊重备至、温良谦恭、彬彬有礼、乐于助人和真诚质朴 

 

如果您相信自己具备了以下的素质：热情的对客服务意识，充沛的精力，良好的沟通技

巧和应变能力以及的耐心，强烈的责任心和自信心；如果您希望加入一家积极进去和生机勃

勃的国际化公司，与我们一起发展自己精彩的职业生涯，体验和收获真正的国际酒店管理经

验，那么您将是我们所需要的合作伙伴。 我们诚邀您加入我们卡卡湾度假村，并为您提供具

有竞争力的薪酬福利及长远的职业规划。 

请您将您的个人中英文简历以及相关证件的复印件、一寸彩色近照、当前职位和薪金以

及您所期待的职位和薪金电邮至以下邮箱： 

HR@cagayanresort.com       

 

注意：请务必在简历首页注明 

 应聘职位及现在月薪和期待月薪 

 最快入职时间  

备注： 

所有人选简历均会存入集团人才库，保密处理，恕不退还； 请勿重复投递简历 
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POSITONS 华侨招聘职位 

Front Office 前厅部 

Receptionist 前台接待                              5pax  

Fluent in oral English and Mandarin and Cantonese;    

Major of Hotel Management or relative is preferred  

Able to take rotating shifts 

 

Housekeeping 客房部 

Office Clerk 办公文员                             1pax 

Fluent in oral and written English and Mandarin.  

Able to take rotating shifts 

 

F&B 餐饮部 

Chinese Restaurant Cashier 中餐厅收银员            2pax 

Fluent in oral Philippines and Mandarin and Cantonese;  

Patient, motivation, good at communication.    

 

VENTURES 娱乐场                        30pax      

牌手 Dealer                                                       

Fluent in oral English and Mandarin and Cantonese;    

Able to take rotating shifts 

Bar Waiter / Waitress 服务员 

Fluent in oral English and Mandarin and Cantonese;    

Able to take rotating shifts 

HSKP  Attendant 保洁员                      

Able to take rotating shifts 

 

 

 

 

 


